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Het CDA heeft een aantal vragen voor de Wethouder ex art 36 RvO inzake 
verkeersveiligheid in Wassenaar Zuid en 2e toegang tot Meijendel

-bent u bekend dat de stoplicht afstelling voor fietsers bij de Rijksstraatweg ter hoogte 
van de Bijhorst dusdanig kort is, dat regelmatig fietsers in het middenvlak moeten 
wachten, welke de twee weghelften scheidt. Dit kan met name voor kinderen gevaarlijke 
situatie opleveren om alsnog door ‘oranje’ te fietsen. Zou u dit punt nader willen 
onderzoeken?

-bent u bekend dat extra verzochte verkeersmaatregelen van het bestuur van De 
Kievietschool zijn afgewezen door de gemeente, het ging onder meer om stoeppaaltjes 
aan de Oranjelaan en een 30 km bord aan de Waldeck Pyrmontlaan? Helaas is ter 
illustratie van deze onveiligheid op 3 juli jl een fietser aangereden op de Waldeck 
Pyrmontlaan door een hardrijdende auto, de fietser is per ambulance  weggevoerd naar 
het ziekenhuis. Gelet op de toename van autoverkeer door bewoners, strandbezoekers 
en koeriers en tegelijkertijd verjonging van wijk lijkt hiermee de verkeersveiligheid voor 
met name kinderen verder in gedrang te komen. Wilt u dit verzoek van de Kievietschool 
alsnog nader overwegen?

-wanneer bent u van plan om de toegezegde pilot (KeerVerkeer Wassenaar) van 
gebruikstoegang tot het fietsviaduct voor auto’s op basis van nummerbordherkenning te 
starten? Bent u hierover al in contact met het OM en/of andere relevante stakeholders. 
Momenteel maken steeds meer automobilisten gebruik van deze oneigenlijke sluiproute 
zoals bezoekers sportvelden HGC, vakantiegangers en Dunea-voertuigen. Dit kan ook 
voor fietsers en wandelaars gevaarlijke situaties opleveren.

Tenslotte vraagt het CDA zich af of het College in gesprek wil gaan met Dunea, gemeente 
Den Haag, VVV, Staatsbosbeheer om de 2e toegangsroute via de Oude Waalsdorperweg 
(TNO) tot Meijendel actiever in onze regio te promoten om de drukte van autoverkeer 
van recreanten op de Wilhelminalaan en Meijendelseweg te verminderen om zo de drukte 
voor wijkbewoners beheersbaar te houden. Hoe ziet u deze kwestie?

Met vriendelijke groeten,

Rene Beerepoot
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